

RBHK

Restaurant · Bar · Café

informa markets

Where F&B Elites Meet
餐飲菁英 匯聚於此

2-4 SEP 2025

HKCEC 香港會議展覽中心

最後召集：70%展位已被搶佔，立即預留你的展位！
Act Fast! 70% of Our Space Sold Out—Reserve Yours Now!

香港餐飲展匯聚**全球來自40多個國家及地區**，**超過10,000位專業買家**共襄盛舉。參與成為展商，可與高質量採購決策者直接對接。目前展位預訂已突破70%，包括**世紀食品有限公司、周氏集團有限公司、聯品企業集團有限公司**等行業領先企業搶先入駐。

Time is running out to join industry leaders like **Century Food Company Limited, Chew's Food International Limited, and Luen Pun Enterprise Group Limited** who've already secured 70% of the exhibition space at RBHK 2025! This premier event connects you directly with over **10,000 professional buyers from 40+ regions and countries**, all with significant purchasing power and keen to do business.

Our Leading Brands Are Here! Don't Miss Out!
這些領先品牌經已入駐！不要猶豫！



...and more 及更多

上屆展會錄得超過 **\$335萬美元**現場成交額的卓越成果！來自中國、馬來西亞、菲律賓及新興市場的重量級買家團手握高額年度採購預算。香港餐飲展 2025 不僅是一場商貿展覽—更是為您帶來大量商業機會及合作關係的絕佳平台市場！

Exhibitors in our previous show have achieved remarkable ROI, generating over **US\$ 3.35 million** in transactions right on the show floor! Influential buyers from China, Malaysia, the Philippines and emerging markets are eagerly seeking innovative partnerships and solutions. At RBHK 2025, this isn't just another exhibition—it's the dynamic marketplace where game-changing deals are made and lasting business relationships are forged!



Over US\$ 3.35 Million in Transactions
過去現場成交額錄得超過 \$335萬美元

最後30%展位搶訂中！立即聯絡我們，開拓市場商機。

Secure your place alongside top industry players now, maximise your brand exposure where decision makers converge!

Exhibit Now
立即參展

2025年展位選項 2025 Exhibiting Packages



光地展位
Space Only

505 美元/平方米
(18平方米起)

US\$**505**/m² (min. 18m²)



標準展位
Walk-on Package

555 美元/平方米
(9平方米起)

US\$**555**/m² (min. 9m²)



特級展位
Premium Package

585 美元/平方米
(18平方米起)

US\$**585**/m² (min. 18m²)

Organiser:

Informa Markets

Discover more:



informa markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

+852 3709 4981

exhibit@rbhk-ga.com

www.RBHK-GA.com

Follow us:



RBHKGA